

<p>Mystery Science “Could a Mountain Turn into a Volcano?”</p> <p>神秘科学 “一座山可以变成一座火山吗？” https://mysteryscience.com/mini-lessons/mountain-volcano?code=92f9927774186c1ba020e32b0ebd2562</p>	<p>Fractions Find, draw, and/or create objects to show one-fourth and one-third.</p> <p>分数 找寻, 画出, 及/或 创造出一样东西 来显示 $\frac{1}{4}$ 及 $\frac{1}{3}$。</p>	<p>Brain Pop Go to Brain Pop at this link and watch the Mini Lessons on National Parks, Erosion, Weathering or Glaciers.</p> <p>脑力激荡 登入以下脑力激荡网站, 观看国家公园, 侵蚀, 气候或冰河的短片课程。 https://www.brainpop.com/science/</p>	<p>Data Collect data about your family's or friends' favorite type of music. Show your data in a table and a bar graph. What did you discover?</p> <p>資料 搜集家人或朋友有關他們最喜歡的音樂种类的資料。把資料用柱状图和或者表格显示出来。</p>	<p>A Roll of the Dice Roll two dice and multiply the result to find the product. Write down the product on a piece of paper. Do this 25 times. Create a bar graph with the results. What do you notice?</p> <p>掷骰子 掷两个骰子, 把两个数字相乘, 把结果写在一张纸上。做这个动作 25 次。</p>
<p>Energy Every Day Consider your energy consumption today. What energy have you used today? What were your energy sources?</p> <p>每日能源 想想看你每天的能源使用量。 你今天使用了哪些能源? 那些能源的来源是什么?</p>	<p>Greg Tang Math Go to Greg Tang Math at this link and play Kakooma, Numtanga, or another Online Game.</p> <p>唐氏数学 上到唐氏数学网站, 玩 Kakooma, Numtanga, 或者其他游戏。 https://www.gregtangmath.com/games</p>	<p>Division Write a story problem for 72 divided by 8.</p> <p>除法 写一个应用题, 应用到 $72 \div 8$。</p>	<p>Erosion Around Us Take a walk around outside the building where you live. Look for signs of weathering and erosion. Write down what you see. Can you come up with any ways to stop erosion in your home or neighborhood?</p> <p>周边的侵蚀 在你的住家外面走一圈。看有没有遭到气候损坏及侵蚀的迹象。把你看到的写下来。并想想看你有没有办法阻止你住家附近的这些侵蚀。</p>	<p>Prime Video Go to and watch the video called Science Works! Trash to Energy, All Star Stats. https://www.amazon.com/gp/video/detail/B07H483TZV/ref=atv_hm_ho_m_1_c_iEgO EZ_2_1</p> <p>熱門錄影帶 上到 Amazon Prime Video 網站, 观看一个录影带叫做科学有办法! 垃圾变能源, 棒球明星统计 資料。</p>

Grade 4 Math and Science Activity Menu

Have fun choosing activities to complete while you are at home!

四年级数学及科学活动项目

在家的時候，高高兴兴地选择，完成课业活动！